

業務轉讓通知

依據《業務轉讓（債權人保障）條例》
（香港法例第49章）第4及5條

茲通告工銀國際證券研究有限公司，其註冊地址為香港花園道3號中國工商銀行大廈37樓（“出讓人”），並於香港花園道3號中國工商銀行大廈37樓以“工銀國際證券研究有限公司”的名義從事提供研究服務及相關業務（“業務”），已同意將該業務轉讓予工銀國際證券有限公司，一家根據香港法律成立的公司，其註冊地址為香港花園道3號中國工商銀行大廈37樓（“承讓人”）。

該業務轉讓將於2024年5月2日（或出讓人及承讓人另行同意的其他日期）完成。

承讓人有意於香港花園道3號中國工商銀行大廈37樓以“工銀國際證券有限公司”的名義從事該業務。

茲通告除非在本通告作出最後一次刊登後的1個月內有人提起法律程序，否則在該1個月屆滿時，承讓人即憑藉《業務轉讓（債權人保障）條例》終止負有法律責任承擔出讓人在經營業務時所欠下的債項和所產生的義務。

日期：2024年3月15日

工銀國際證券研究有限公司
香港花園道3號中國工商銀行大廈37樓
出讓人

工銀國際證券有限公司
香港花園道3號中國工商銀行大廈37樓
承讓人

NOTICE OF TRANSFER OF BUSINESS

In pursuance of Sections 4 and 5 of the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance (Chapter 49 of the Laws of Hong Kong)

Notice is hereby given that ICBC International Research Limited, whose registered office is at 37/F., ICBC Tower, 3 Garden Road, Hong Kong (the “Transferor”) carrying on the business of provision of research service and related

business at 37/F., ICBC Tower, 3 Garden Road, Hong Kong under the name of “ICBC International Research Limited” (the “Business”), has agreed to transfer the Business to ICBC International Securities Limited, a company incorporated under the laws of Hong Kong, whose registered office is at 37/F., ICBC Tower, 3 Garden Road, Hong Kong (the “Transferee”).

Completion of the transfer of Business is intended to take place on or about 2 May 2024 (or such other date as the Transferor and the Transferee may agree).

The Transferee intends to carry on the Business at 37/F., ICBC Tower, 3 Garden Road, Hong Kong under the name of “ICBC International Securities Limited”.

Notice is hereby given that at the expiration of one (1) month after the date of the last publication of this notice, the liability of the Transferee (if any) for all the debts and obligations arising out of the carrying on of the Business by the Transferor shall cease by virtue of the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance unless proceedings are instituted prior to such expiration.

Dated 15 March 2024

ICBC International Research Limited
37/F., ICBC Tower, 3 Garden Road, Hong Kong
The Transferor

ICBC International Securities Limited
37/F., ICBC Tower, 3 Garden Road, Hong Kong
The Transferee

業務轉讓公告

根據香港法例第四十九章業務轉讓（債權人保障）條例第四及第五條之規定

茲此公告：MUSTAALI INVESTMENTS LIMITED，一家於香港成立的公司其註冊辦事處地址為香港北角健康東街39號柯達大廈二期

2112 室(下稱「出讓人」),已決議將其在香港北角健康東街 39 號柯達大廈二期 2112 室以 MUSTAALI INVESTMENTS LIMITED 的名義從事的投資控股 Master Accord Limited, 一家於香港成立的公司,之業務(下稱「業務」)轉讓給 EBRAHIM Abdulhusein Abdeally, 地址為香港半山舊山頂道 6 號好利閣 A6 座和 EBRAHIM Masrurah Abdulhusein, 地址為香港半山舊山頂道 6 號好利閣 A6 座(下稱「承讓人」);該轉讓以出讓人向其股東,按彼等各自在出讓人之持股比例,以實物分配形式分派出讓人持有之 120 股 Master Accord Limited 的股份作為股息的方式進行。

該轉讓將於 2024 年 4 月 20 日或出讓人 and 承讓人同意的其他日期(下稱「生效日期」)完成。自生效日期起,承讓人將會以相同地址、名稱和方式繼續從事業務。

茲此公告根據業務轉讓(債權人保障)條例第五條於本公告最後刊印日期後一個月屆滿時,承讓人就出讓人經營該業務所產生的全部債項及責任而承擔的負債(如有)須告終止,除非於該屆滿期前已提出訴訟則作別論。

日期: 2024 年 3 月 15 日

MUSTAALI INVESTMENTS LIMITED
香港北角健康東街 39 號柯達大廈二期 2112 室
出讓人

EBRAHIM Abdulhusein Abdeally
EBRAHIM Masrurah Abdulhusein
香港半山舊山頂道 6 號好利閣 A6 座
承讓人

NOTICE OF TRANSFER OF BUSINESS

In pursuance of Sections 4 and 5 of the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance (Cap. 49 of the Laws of Hong Kong)

NOTICE is hereby given that MUSTAALI INVESTMENTS LIMITED, a company incorporated in Hong Kong whose registered office is at 2112 Kodak House II, 39 Healthy Street East, North Point, Hong Kong (the "Transferor") carrying on the business of investment holding Master Accord Limited, a

company incorporated in Hong Kong, under the name of MUSTAALI INVESTMENTS LIMITED at 2112 Kodak House II, 39 Healthy Street East, North Point, Hong Kong (the "Business") has resolved to transfer the Business to EBRAHIM Abdulhusein Abdeally of Block A6, Hollywood Heights, No. 6 Old Peak Road, Hong Kong and EBRAHIM Masrurah Abdulhusein of Block A6, Hollywood Heights, No. 6 Old Peak Road, Hong Kong (the "Transferees") by way of distribution of a dividend by the Transferor in the form of distribution in specie of 120 fully-paid ordinary shares in the share capital of Master Accord Limited held by the Transferor to the Transferees in proportion to their respective shareholdings in the Transferor.

Completion of the transfer will take place on or about 20 April 2024 or such other date as the Transferor and Transferees may agree (the "Effective Date"). With effect from the Effective Date, the Transferees intend to carry on the Business at under the same address, name and style.

NOTICE is hereby given that at the expiration of one month after the date of the last publication of this Notice pursuant to Section 5 of the Transfer of Business (Protection of Creditors) Ordinance, the liabilities of the Transferees (if any) for all the debts and obligations arising out of carrying on of the Business by the Transferor under that Ordinance shall cease by virtue of that Ordinance unless proceedings are instated prior to such expiration.

Dated the 15th day of March 2024

MUSTAALI INVESTMENTS LIMITED
2112 Kodak House II
39 Healthy Street East
North Point, Hong Kong
Transferor

EBRAHIM Abdulhusein Abdeally
EBRAHIM Masrurah Abdulhusein
Block A6
Hollywood Heights
No. 6 Old Peak Road, Hong Kong
Transferees

業務轉讓通告

遵照業務轉讓(債權人保障)條例
(香港法例第 49 章)第四條及第五條
規定

謹此公告郝立謙(HAO Lap Him Joshua)其地址為香港新界大埔道 4283 號翡翠花園第 47 座 4 樓 D 室(“轉讓人”)同意將於香港新界大埔懷仁街 31 號地下(“該舖址”)以“PAWSPAL ANIMAL HOSPITAL 懷仁動物醫院”,商業登記號碼 56186422-000 名義經營之獸醫診所(“該業務”)(包括該業務之資產、儀器、傢俬及設備)轉讓與 Pawsitive Veterinary Services Limited, 一家根據香港法例註冊成立之有限公司(“承讓人”),其註冊辦事處地址為香港新界大埔懷仁街 31 號地下。該業務轉讓將於 2024 年 4 月 16 日(“承讓日”)完成。當轉讓該業務完成後,承讓人將以“PAWSPAL ANIMAL HOSPITAL 懷仁動物醫院”或其他由承讓人日後決定之名義繼續於該舖址經營該業務。所有由轉讓人引起的有關該業務於承讓日前產生的負債、債項及責任由轉讓人絕對承擔及支付。

茲公告根據業務轉讓(債權人保障)條例,除非在本通告最後刊登之日期後一個月內有人提起法律程序,否則在該一個月屆滿時,承讓人即憑藉業務轉讓(債權人保障)條例終止負有法律責任承擔轉讓人在經營該業務時所欠下的債項和所產生的義務。

2024 年 3 月 15 日

郝立謙
轉讓人

Pawsitive Veterinary Services Limited
承讓人

NOTICE OF TRANSFER OF BUSINESS

In pursuance of Sections 4 and 5 of the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance, Chapter 49 of the Laws of Hong Kong

NOTICE IS HEREBY GIVEN that HAO Lap Him Joshua (hereinafter referred to as the “Transferor”) carrying on the business of Veterinary Clinic under the name and style of

“PAWSPAL ANIMAL HOSPITAL 懷仁動物醫院” business registration number 56186422-000 (hereinafter referred to as the “Business”) at G/F & Cockloft No. 31 Wai Yan Street, Tai Po, New Territories, Hong Kong (hereinafter referred to as the “Premise”) agreed to transfer the Business and including all assets, equipments, furniture and fixtures to Pawsitive Veterinary Services Limited, a company incorporated in Hong Kong with limited liability whose registered office is situated at G/F & Cockloft No. 31 Wai Yan Street, Tai Po, New Territories, Hong Kong (hereinafter referred to as the “Transferee”). The completion of the transfer of the Business will take place on 16 April 2024 (the “Transfer Date”).

After the completion of the transfer of the Business, the Transferee intends to carry on the Business under the name of “PAWSPAL ANIMAL HOSPITAL 懷仁動物醫院” or such other name or style as the Transferee hereinafter decide at the Premise after the Transfer Date. All debts, liabilities and outgoings of the Business incurred by the Transferor before the Transfer Date shall be borne and paid by the Transferor absolutely.

NOTICE is hereby given that at the expiration of one (1) month after the date of the last publication of this notice, the liability of the Transferee (if any) for all the debts and obligations arising out of the carrying on of the Business by the Transferor shall cease by virtue of the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance, Chapter 49 of the Laws of Hong Kong unless proceedings are instituted prior to such expiration.

Dated 15th day of March 2024

HAO Lap Him Joshua
Transferor

Pawsitive Veterinary Services Limited
Transferee